
 

 

Aan het College van B&W van de 

gemeente Nieuwkoop 

 
Ter Aar, 15 februari 2021 
 
 
 
Inzake: afhankelijkheid voedselbanken in de gemeente Nieuwkoop 

  
  
Geachte college, 
 
Onze fractie heeft aan het college de volgende vragen over de afhankelijkheid van inwoners 
uit in de gemeente Nieuwkoop van voedselbanken. 
 
Naar aanleiding van de indringende reportage van Nieuwsuur (Nieuwsuur op Twitter: "Zo ziet 

de #participatiesamenleving eruit in de praktijk: nooit eerder waren zoveel mensen van een 

voedselbank afhankelijk. "We hebben gelukkig helden." #Nieuwsuur https://t.co/7mRU1S75Ms" / 

Twitter) vraagt de SGP-ChristenUnie zich af of dit herkenbaar is voor onze gemeente. 

 

De genoemde reportage brengt ons tot het stellen van de volgende vragen: 

1) Is er een toename zichtbaar voor het doen van een beroep op de Voedselbank in de 
gemeente Nieuwkoop? 

2) Zo ja, is dit een gevolg van de coronacrisis? 
3) Verwacht u de komende tijd nog meer toename? 
4) Wordt er naar aanleiding hiervan aan nog meer mogelijkheden uitgedacht om deze 

inwoners te steunen? 
5) Indien er geen sprake van stijging is, heeft u er dan beeld bij waarom dat in de 

gemeente Nieuwkoop zo is? 
 
 

 
In afwachting op uw spoedige antwoord,  

 
Met vriendelijke groet, 
  
Mariska van Buren en Elias van Belzen  
Fractie SGP-ChristenUnie 
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